
 
 
 
 

Skolebestyrelsesmøde Randersgades skole 
08.03.2023 kl. 17.00 – 19.00 
O=Orientering 
D=Drøftelse 
B=Beslutning/udtalelse 

Mødedeltagere: 
 
Simon Pedersen (SP), forældrerepræsentant 
Mette Boye H. Beck (MBB), forældrerepræsentant 
Søren Bache, forældrerepræsentant 
Christian Mønsted Tandrup, forældrerepræsentant 
Louise Oppfeldt-Jackson, forældrerepræsentant 
Ellen Ingerslev Kristensen, forældrerepræsentant 
Ulla Jon Jørgensen, forældrerepræsentant 
Bo Kristian Haue (BHK), forældrerepræsentant-suppleant 
 
Christina Rinaldo (CR), Lærer, medarbejderrepræsentant 
Tine Johansen, KKFO, medarbejderrepræsentant 
Aya og Emma, Elevrådsrepræsentanter 
  
Lotte la Cour Thomsen (LL), ledelsesrepræsentant 
Magnus Udam (MU), ledelsesrepræsentant 
Jesper Lysgaard (JL), ledelsesrepræsentant + referent 

 Afbud:  
Aya, elevrådet 
Louise Oppfeldt-Jackson, forældrerepræsentant 
Søren Bache, forældrerepræsentant  
Bo Kristian Haue (BHK), forældrerepræsentant-suppleant 
 
Tine Johansen, KKFO, medarbejderrepræsentant – der 
afløses af Jeanne Castenskjold fra KKFO´en.  

Vedhæftet  -  
 

Punkt 1 5 min. 
B 

Godkendelse af dagsorden  SP 

Referat:  
Godkendt 

 

Punkt 2 10 min. 
O 

Nyt fra medarbejdere/elevråd Emma/CR/Jeanne/Tine 

 
Referat: 
Elevrådet: Der er opstartet elevråd for de yngste, hvor eleverne går meget op i det. 
Der afholdes snarest møde i både det ”store” og det ”lille” elevråd.  



Nyt fra KKFO: Snevejret har i dag givet en spontan tur i Fælledparken. Der afholdes 
hockeyturneringer på tværs af områdets KKFO´er. Og vores børn gør det godt med 
medaljer til følge.  
Nyt fra skolen: Syvende årgang har været til fodboldturnering. Det overvejes om der 
skal laves en turnering for gadens skoler på syvende årgang.  
Sjette årgang har været på Rådhuset i forbindelse med deres fine nytårstaler.  
Niende årgang har været på en god lejrskole i det sønderjyske og nordtyske.  
 
Medarbejderne på skolen og KKFO skal gennemføre den årlige trivselsmåling.  
Eleverne gennemfører også i tiden den nationale trivselsmåling.  

 

Punkt 3 10 min. 
O 

Nyt fra ledelsen LL 

 
Referat: 
Ledelsen har haft besøg af HR med henblik på at få nye øjne på vores opfølgning på 
sygefraværet. Der kom ikke nye intputs til vores arbejde.  
Skolens ledelse er lige nu optaget af den kommende fagfordeling og 
skoleudviklingsplanen.  
Vores sygefravær er faldende i forhold til sidste år.  
Der er fra politisk hold opmærksomhed på, hvilke institutioner der kan samarbejdes 
med i forhold til indskrivning.  
Pt regner vi med, at der opstartes to nulte klasser i det kommende skoleår.  

 

Punkt 4 15 min. 
 

Nyt fra KKFO herunder valg af 
bestyrelsesrepræsentant 

MU 

Referat:  
Ulla Jon Jørgensen vælges af skolebestyrelsen som bestyrelsesrepræsentant i KKFO.  
 

 
 
 
 
 

Punkt 5 10 min. 
B 

Ad hoc grupper vedr. principper SP 

Vi skal have lavet nogle arbejdsgrupper til følgende principper: 
- Principper for Digitale platforme og redskaber 
- Principper for fælles arrangementer i skolen, praktikker, lejrskoler m.m. 

Referat: 
Følgende arbejdsgruppe nedsættes til at komme med udkast til principper for digitale 
platforme og redskaber: Ellen, Ulla og Simon fra forældresiden. Emma fra elevrådet. 
Lotte som repræsentant fra ledelsen.  
 
Følgende arbejdsgruppe nedsættes til at komme med udkast til principper for fælles 
arrangementer i skolen, praktikker, lejrskoler m.m.: Søren, Christian og Mette fra 



forældresiden og Lotte deltager ad hoc i forhold til denne arbejdsgruppe som 
repræsentant fra ledelsen.  

 
Punkt 6  30 min. 

D 
Skoleudviklingssamtalen LL 

Referat: 
Inden mødet var der udsendt kommunens infomateriale om skoleudviklingssamtalen.  
Skoleudviklingssamtalen afløser kvalitetssamtalen, hvilket i sagens natur er en ny form.  
Samtalen skal indeholde: Nationale test, KKFO og temaer bestemt af BUU. 
Sammenholdt med temaer fra Randersgades Skole skoleplan bliver det fundamentet 
for indholdet af skoleudviklingssamtalen.  
Simon og Mette deltager i skoleudviklingssamtalen. Det aftales senere hvilke øvrige 
deltagere, der skal være med.  

 
 

Punkt 7 30 min. 
D 

Principper for skole-hjem LL/CR 

Oplæg ved Christina Rinaldo – hvad lærerne har tænkt. En fælles debat. 
 
I forbindelse med udarbejdelsen af oplægget til dagens møde, har der været en 
dialog i lærergruppen. Dette danner grundlaget for oplægget, hvor der er flere 
samarbejdssnitflader mellem skole og hjem.  
Bestyrelsen kom med følgende inputs til det videre arbejde med princippet: 

- Der kan stå aktiv deltagelse under forældrenes rolle 
- Forældrene skal også bruge hinanden og kommunikere med hinanden 
- Der er ønske om at der justeres på rækkefølgen af nogle af punkterne og 

underpunkterne 
- Forældrenes deltagelse og kravet hertil må gerne fylde mere. Ligeledes at alle i 

videst muligt omfang deltager i skolens virke og det der understøtter 
- Skolebestyrelsen stiller sig til rådighed og understøtter samarbejdet mellem 

skole og hjem. Skolebestyrelsen informerer løbende og inviterer til dialog. Her 
er synlighed også en væsentlig faktor 

- Der er en sætning omkring eleven udvikling, der skal justeres 
- Vi skal i princippet skrive at vi vil forsøge at ændre på en udvikling fremfor at 

love at vi ændrer 
 
Disse inputs tages med i det videre arbejde inden princippet igen behandles af 
skolebestyrelsen.  

 

Punkt 8 10 min. 
B 

Nyt punkt til referat SP 

Det besluttes, at der i det fremadrettede bliver et nyt fast punkt på 
bestyrelsesmøderne. Punktet skal hedde kommende vigtige datoer.  
 
Kommende vigtige datoer: 
 



- Lokalplan klar fra Østerbro lokalråd 30.marts 2023, Man kan tilmelde sig ved at 
skrive til fp_oesterbrolokaludv@okf.kk.dk  

- Dialogmøde 22.05.2023 
- Fælles forældremøde afholdt af bestyrelsen. Dato fastsættes til 25/5 klokken 

16.30-18.00 
- Datoer for forældrekaffe – der udsendes en Doodle af Lotte. Søren og Mette 

deltager på mødet i april. Ellen og Simon deltager på mødet i juni. 
- Bestyrelsens loppemarked, det tilsigtes at det afholdes på samme dato som det 

på Århusgade. Mette og Simon er tovholdere på dette 
- Indskrivningsmøder – kommende 0.klasser 
- Næste bestyrelsesmøde er 24/4 

 

Punkt 9 5 min. 
 

Evt. SP 

Intet at bemærke 
 

 

Kommende punkter 
Principper for Digitale platforme og redskaber 

Princip for fællesarrangementer for eleverne i skoletiden herunder lejrskole, praktik 
m.m. 
Skoleudviklingssamtalen 
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